	E-dawam posts in English

	عن إي دوام:

	1. موقع إي دوام أول موقع متخصص في توظيف وإدارة العمل عن بعد لذوي الاعاقة الحركية.

	1. E-dawam is the first website specialized in recruitment and remote work management for physically disabled people. 

	2. يوفر الموقع العديد من الخدمات للمعاق حركياً ليحقق كيانه الاجتماعي ويصبح فرد منتج في المجتمع وذلك من خلال توفير الوظائف التي تناسب ظروفه وقدراته ومهاراته بدون فرض مجال معين على توظيفه.

	2. E-dawam provides variety of services for the physically disabled to achieve his social entity to become a producer in the community through the provision of jobs that fit his circumstances, capabilities and skills without impose a particular area on hiring him.

	3. يقدم الموقع لذوي الاعاقة الحركية طرق مختلفة للتأهيل والتدريب على آليات العمل خاصة عن بعد.

	3. The website offers for physically disabled different ways of habilitation and training on work mechanism especially remote work.

	4. نساعدك في الحصول على الوظيفة التي تناسبك بالراتب الذي ترغب به، سجل معنا في إي دوام (E-dawam)

	4. We help you to get the suitable job for you with the salary that you want, register with us on (E-dawam).

	5. يحق للمرأة أن تشارك في تنمية مجتمعها حتى وإن كانت تعمل من منزلها، تعّرف معنا على مجالات عمل المرأة عن بعد.

	5. [bookmark: _GoBack]Women have the right to participate in developing her society, even if she was working from home, let's know more about fields of women's remote work.

	مقولات تحفيزية:

	6. إن سر النجاح هو أن تتعلم كيف تستخدم الألم والمتعة، بدلاً من السماح للألم والمتعة باستخدامك، فإن فعلت ذلك فإنك ستتحكم بحياتك، وإلا فأن الحياة ستتحكم فيك. (انطوني روبنز)

	6. The secret of success is learning how to use pain and pleasure instead of leaving them use you. If you do that, you are in control of your life, if you do not, life will control you.

	7. الفائز هو الشخص الذي يتعرف على مواهبه التي وهبها الله له ويعمل جاهداً لتطويرها ويستخدمها لتحقيق أهدافه. (لاري بيرد)

	7. A winner is someone who recognizes his God-given talents, works his tail off to develop them into skills, and uses these skills to accomplish his goals.

	8. الإنسان الذي لم يخطئ لم يجرب شيئا جديداً. (ألبرت اينشتاين)

	8. The human who has never made a mistake has never tried anything new.



